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Br. 0012.11.2022 

 

 

Protokół Nr 44/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

Rady Powiatu Mławskiego 

odbytego w dniu 26 października 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pani Barbary Stańczak- Przewodniczącej Komisji 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Otworzyła czterdzieste czwarte posiedzenie Komisji, powitała Członków Komisji oraz 

zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Poinformowała, że w posiedzeniu uczestniczy trzech Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 43/2022 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Zapoznanie się z działalnością Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek zaproponowany przez Przewodniczącą Komisji. 
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Punkt 5 

Zapoznanie się z działalnością Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Poinformowała, że Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Mławie funkcjonuje od 1 

stycznia 2022 roku. W Centrum mogą przebywać osoby dorosłe z orzeczeniem o znacznym, bądź 

umiarkowanym stopniu niepełnosprawności z całego powiatu mławskiego. Jest przeznaczone dla 

20 osób na pobyt dzienny (8 godzinny) i 2 osoby na pobyt całodobowy. Do chwili obecnej z usług 

Centrum skorzystało 45 osób. Cały czas są osoby zainteresowane oczekujące na liście rezerwowej. 

Pomoc Powiatowego Centrum jest pomocą doraźną, całkowicie bezpłatną, na określony czas, 

dlatego jest duża rotacja uczestników.  

Powiatowe Centrum realizuje cele zgodnie z założeniami Programu pod nazwą „Centra 

Opiekuńczo-Mieszkalne” w ramach środków z Funduszu Solidarnościowego (od Wojewody). 

Powiat mławski otrzymał z tego Funduszu dofinansowanie z przeznaczeniem na utrzymanie tej 

jednostki w wysokości niespełna 930 000,00 zł. Środki własne otrzymane od powiatu mławskiego 

to kwota 124 535,79 zł.  

Koszty jakie ponosi Centrum to głównie wynagrodzenia pracowników, pochodne tych 

wynagrodzeń. Na dzień 30 września 2022 roku wydatki ogółem z dotacji od Wojewody to           

678 492,38 zł, w tym wynagrodzenia 403 457,89 zł. Ze środków własnych zostało wydatkowane   

47 000,64 zł, w tym wynagrodzenia 33 191,00 zł.  

Dla Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego bardzo dużym kosztem jest usługa 

transportowa. Uczestnicy są przywożeni z miejsca zamieszkania do Centrum i po zajęciach 

odwożeni z Centrum do miejsca zamieszkania. Kolejnym kosztem jest wyżywienie - catering 

(jednakże śniadania, kolacje plus produkty na zajęcia kulinarne kupowane są ze środków własnych). 

Pozostałe koszty energii (ok. 200 zł), gazu, wody (ok. 230-250 zł) nie są wysokie. Woda jest 

rozliczana notą księgową na podstawie porozumienia ze Szkołą Specjalną według stanu licznika. 

Energia elektryczna jest rozliczana również notą księgową z ZS Nr 1 w Mławie. 

W odniesieniu do finansów Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego jest zasada, że 

Wojewoda przyznaje dotację na uczestników Centrum. Są to pieniądze przeliczane na osobogodzinę. 

Za godzinę opieki nad uczestnikiem jest stawka 20 zł. Każda nieobecność osoby     w Centrum 

wiąże się ze zwrotem pieniędzy do Wojewody. W związku z tym co miesiąc jest prowadzone 

podsumowywanie na podstawie listy obecności uczestników (ile godzin są obecni) aby określić stan 

finansowy. Należy tego pilnować, żeby nie wydać więcej, niż jest dotacji (aby bilans się zgadzał).  

Zasugerowała, iż najkorzystniejszym dla Powiatowego Centrum jest pobyt całodobowy 

uczestników. W tej sytuacji za taką osobę jest pełne, miesięczne dofinansowanie (5 000 zł).  

Podała przykład, że miesiąc styczeń był ciężkim miesiącem, gdyż było mało uczestników (około 13 

osób) a było dużo wydatków z początkiem roku (np. podatki, oprogramowanie komputerowe, 

zatrudnienie księgowej, kadrowej, zakup kontenera na śmieci). W związku z tym w kolejnych 

miesiącach trzeba nadpracowywać styczeń. Istnieją obawy czy wystarczy środków z dotacji. 

Rezerwą jaką posiada Powiatowe Centrum są środki własne otrzymane z powiatu mławskiego. 

Zaznaczyła, że jako Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego stara się 

wydawać środki finansowe bardzo racjonalnie, rozsądnie i rzetelnie.   

Poinformowała, że Kierownik Centrum z powiatu lipskiego organizuje w grudniu spotkanie 

wszystkich Dyrektorów istniejących i powstających Powiatowych Centrów Opiekuńczo-

Mieszkalnych w województwie mazowieckim. Na spotkaniu można by porozmawiać na temat 

problemów, wątpliwości pojawiających się przy funkcjonowaniu Centrów, a także ewentualnego 

stworzenia pisma do Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej odnośnie sprecyzowania 

szczegółowych zadań Programu „Centra Opiekuńczo-Mieszkalne”, sposobu finansowania. Dodała, 

że podobnego typu Ośrodki (np. Środowiskowy Dom Samopomocy) posiadają dofinansowanie od 

wydanej decyzji, czyli za samą gotowość zapewnienia miejsca uczestnikowi, bez względu na to ile 

dni i godzin jest w Ośrodku. 

Na rok 2023 jest przewidziana dotacja identyczna jak na rok 2022, czyli niespełna 930 000,00 zł. 
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Wiadome jest, że inflacja bardzo wzrasta, wynagrodzenia, najniższe krajowe po Nowym Roku 2023 

także będą wyższe (na podstawie wyliczeń na rok 2023 wynagrodzenia stanowią ponad               

800 000,00 zł), opłaty stałe (transport, wyżywienie) wzrosną.    

Niewykluczone, że w przyszłym roku będzie wyższy wskaźnik na osobę (obecnie jest 20 zł), lecz 

nie jest to jeszcze potwierdzona informacja. 

Wszelkie potrzeby Powiatowego Centrum zauważane na etapie tworzenia i wyposażania jednostki 

były sukcesywnie kupowane, aczkolwiek każdy zakup był bardzo przemyślany, przeanalizowany 

aby mieścić się w dostępnych środkach finansowych. 

Na chwilę obecną nie ma w Programie „Centra Opiekuńczo-Mieszkalne” informacji, jaką 

dokumentację odnośnie uczestników należy prowadzić w Centrach. Powiatowe Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalne stworzyło własną dokumentację. Mianowicie powstał bardzo szczegółowy 

wywiad wstępny, indywidualny plan pracy z uczestnikiem (określający cele, zadania, comiesięczną 

ocenę uczestnika przez opiekuna), regulamin wewnętrzny (określający prawa i obowiązki 

uczestników, z którymi są zapoznawani), plan tygodniowy i plan dnia, w którym są szczegółowo 

rozpisane zajęcia na cały dzień (codziennie inne). 

Transport jest dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych poruszających się na wózkach 

inwalidzkich (jest winda samochodowa). Mimo bardzo dużych kosztów wszyscy są zadowoleni      

z usług firmy. Kierowca jest do dyspozycji Placówki cały czas. 

Kontynuując swoją wypowiedź powiedziała, że Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne 

zapewnia pomoc w podstawowych czynnościach życiowych. Organizowane są różnego rodzaju 

zajęcia: manualne (rysowanie, malowanie, wyklejanie, lepienie, haftowanie, szycie itp.), zajęcia 

kulinarne (cieszą się one ogromnym zainteresowaniem), zajęcia higieniczne (np. uczestnicy uczą 

się obsługiwać różne domowe sprzęty), treningi umiejętności interpersonalnych i rozwiązywania 

problemów (głównie polegają na rozmowach), funkcjonowanie w życiu codziennym, grupowe 

zajęcia integracyjne, zajęcia czytelnicze, zajęcia telewizyjne, muzyczne, taneczne. Do Centrum 

zapraszani są różni ciekawi goście np.: pracownik Państwowego Archiwum Oddział w Mławie, pan 

z Fundacji Miód Malina, uczniowie ze Szkoły Podstawowej z Zawad, uczniowie z I Liceum 

Ogólnokształcącego w Mławie, którzy przedstawią występ z okazji 11 Listopada Święta 

Niepodległości. 2 grudnia jest organizowana w Centrum uroczystość  z okazji Międzynarodowego 

Dnia Osób Niepełnosprawnych (jest zaproszona Szkoła Muzyczna, Szkoła Podstawowa Nr 7         

w Mławie). Podopieczni Centrum są zaproszeni do ZS Nr 2 w Mławie na warsztaty gastronomiczne.  

Obchodzone są urodziny uczestników urodzonych w danym miesiącu. Są wyjazdy integracyjne (np. 

wyjazd na grilla do jednej z uczestniczek), na zawody, wyjścia na spacer, do kościoła (osób, które 

są w stanie). 

Dodała, że w Centrum jest prowadzona rehabilitacja (także rehabilitacja przyłóżkowa) dostosowana 

do każdej osoby indywidualnie. Pacjenci bardzo chętnie korzystają z zajęć rehabilitacyjnych,          

z foteli masażu, sprzętu do masażu. 

Podsumowując powiedziała, że cały czas uczestnicy mają wypełniony dzień różnymi, 

interesującymi zajęciami. Poprzez wspólny pobyt uczestników, Centrum pozytywnie wpływa na 

procesy uspołecznienia i nawiązywania relacji interpersonalnych.  

Powiatowe Centrum jest nową jednostką, stosunkowo krótko funkcjonującą w oparciu o Program 

„Centra Opiekuńczo-Mieszkalne”. Różne niejasności, konsultowane są z pracownikami 

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, jak również z pracownikami Centrów w innych powiatach, 

w województwie mazowieckim czy innych województwach.  

W związku z zapotrzebowaniem na sprzęt rehabilitacyjny do Centrum (podnośnik osób leżących 

bądź na wózkach inwalidzkich, specjalistyczne łóżko rehabilitacyjne), był składany wniosek do 

Fundacji ORLEN o dofinansowanie takiego zakupu, jednak niestety nie został pozytywnie 

rozpatrzony.  

Podkreśliła, że Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Mławie jako pierwsze w Polsce 

realizuje Program resortowy pod nazwą „Opieka wytchnieniowa”, który daje dużą motywację          

i możliwość dodatkowego wynagrodzenia opiekunom pracującym w Centrum. Za taką opiekę jest 

stawka 40 zł za godzinę. Z uwagi na to, za godzinę opieki opiekunki otrzymują 35 zł (40 zł minus 
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koszty żywności, transportu, materiałów na zajęcia, opłaty). Jedna opiekunka sprawuje opiekę nad 

trzema uczestnikami. Za każdą godzinę i za każdego podopiecznego otrzymuje oddzielne 

wynagrodzenie (35×3×ilość godzin). 

 

Pani Jolanta Karpińska- Wiceprzewodnicząca Komisji 

Zadała pytanie, czy opieka wytchnieniowa i podstawowa opieka w Powiatowym Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym jest finansowana z Funduszu Solidarnościowego od Wojewody? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że tak, ale nie mogą się odbywać w tych samych godzinach, nie może powstać 

podwójne finansowanie. W Powiatowym Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym opieka 

wytchnieniowa odbywa się od poniedziałku do piątku od godziny 16-ej i w weekendy.   

 

Pani Jolanta Karpińska-  Wiceprzewodnicząca Komisji  

Dopytała, czy opieka wytchnieniowa dotyczy tylko osób, które są w Centrum całą dobę? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Udzieliła odpowiedzi, że nie. Opieka wytchnieniowa jest realizowana również dla osób na pobyt 

dzienny. Jest bardzo duże zapotrzebowanie tych rodzin, których członek rodziny jest uczestnikiem 

Centrum w tygodniu aby skorzystać z pomocy dłużej niż 8 godzin i dodatkowo w weekend.  

Dodała, że opieka wytchnieniowa ma za zadanie odciążenie członków rodzin lub opiekunów osób 

niepełnosprawnych poprzez wsparcie ich w codziennych obowiązkach lub zapewnienie czasowego 

zastępstwa.  

Kontynuując powiedziała, że w Programie opieki wytchnieniowej nie był wpisany w koszty 

kwalifikowane zakup materiałów do pracy na zajęciach a jedynie wyżywienie, opłaty. Z racji tego 

było wysłane pismo do Wojewody odnośnie zapytania o transport i zakup materiałów na zajęcia  

(np. farby, bloki) w ramach opieki wytchnieniowej. Została otrzymana pozytywna odpowiedź,  

a mianowicie, że muszą zostać zapewnione materiały na zajęcia, a tym bardziej usługa transportu. 

Nie można doprowadzić do tego, że osoba z powodu braku własnego transportu na opiekę 

wytchnieniową byłaby jej pozbawiona. 

W rezultacie jest przekonana, że na przyszły rok 2023 będzie występować z wnioskiem                   

o kontynuację opieki wytchnieniowej. Mając już pewne doświadczenie uważa, że jest to bardzo 

korzystna opieka dla podopiecznych jak i opiekunów. 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Podziękowała Pani Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego za przedstawienie 

informacji i wyjaśnienie na czym polega funkcjonowanie Centrum. Uważa, że powstanie tego 

miejsca było konieczne, pożyteczne i przydatne. Uczestnicy wiele się uczą, doznają dużo dobrego,  

doświadczają różnych zachowań społecznych i intelektualnych. Jest to możliwość integracji 

szerszej społecznie i uczenia się wzajemnego osób znajdujących się w Centrum. Podopieczni 

zdobyli wiedzę społeczną, opiekuńczą, co jest dla nich bardzo cenne.  

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Mławie 

Nadmieniła, że jest w kontakcie z Pedagog ze Szkoły Podstawowej Nr 7 w Mławie w sprawie 

wolontariatu. Z tego tytułu w razie potrzeby uczniowie mogą przychodzić do pomocy w Centrum. 

Jest też zaplanowane przedstawienie jasełkowe uczniów tej szkoły w Powiatowym Centrum. 

Praktykanci ze szkoły „Żak” w Mławie w ramach praktyk na kierunku opiekun medyczny, którzy 

przychodzą do Centrum, jak i inne osoby odwiedzające są zachwyceni atmosferą panującą             

w jednostce. Uczestnicy zgłaszają, że jest im tam nawet lepiej, niż w domu i chcą cały czas wracać 

do Centrum. 
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Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Zapytała, czy 20 osób na pobyt dzienny i 2 osoby na pobyt całodobowy to jedyna możliwość, jeśli 

chodzi o liczbę uczestników? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że przez 5 lat Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne musi w taki sposób  

funkcjonować. Jest limit 20 osób na pobyt dzienny i 2 osoby na pobyt całodobowy i nie można go 

przez ten czas zmienić. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie (PCPR) wydaje decyzje i prowadzi 

dokumentację odnośnie osób korzystających z pomocy Powiatowego Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego. 

 

Pan Włodzimierz Wojnarowski- Członek Komisji 

Włączając się do dyskusji poinformował, że zanim powstało Powiatowe Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalne w Mławie mieściła się tam stolarnia i suszarnia warsztatów Technikum Budowlanego. 

Następnie wynikł zamysł stworzenia Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego, któremu 

udało się powstać, dzięki środkom z Funduszu Solidarnościowego. Podkreślił, że jest ono bardzo 

przydatne dla osób potrzebujących pomocy. Jednakże takich potrzebujących jest dużo więcej. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Dopowiedziała, że gdyby były co najmniej 2-3 miejsca więcej na pobyt całodobowy to cały czas 

byłoby obłożenie.  

 

Pani Jolanta Karpińska- Wiceprzewodnicząca Komisji  

Dodała, że pobyt w Powiatowym Centrum jest całkowicie bezpłatny, dlatego też chętnych jest 

sporo. 

 

Pan Włodzimierz Wojnarowski- Członek Komisji 

Dopytał, kto świadczy usługi transportowe dla Powiatowego Centrum? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie  

Powiedziała, że jest to firma AMADENA. Samochód jest dostosowany do potrzeb osób na wózkach 

inwalidzkich, posiada windę samochodową.  

 

Pan Włodzimierz Wojnarowski- Członek Komisji 

Zasygnalizował, że Krajowy Ośrodek Mieszkalno-Rehabilitacyjny dla Osób Chorych na 

Stwardnienie Rozsiane (SM) w Dąbku posiada samochód, który mógłby sprzedać czy przekazać do 

Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego (będą kupować nowy samochód). 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Zaznaczyła, że w Programie „Centra Opiekuńczo-Mieszkalne” jest przewidziana usługa 

transportowa. Należało by złożyć zapytanie do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego czy jest 

możliwość zmiany na zakup własnego samochodu, usługę zatrudnienia kierowcy, wszelkie opłaty 

wynikające z utrzymaniem samochodu. Konieczne jest także przeanalizowanie kosztów usługi 

transportowej i porównanie co ewentualnie mogłoby być korzystniejsze. 

 

Pan Włodzimierz Wojnarowski- Członek Komisji 

Zapytał, z usług jakiej firmy cateringowej korzysta Powiatowe Centrum? I jaka jest stawka za 

posiłek od osoby? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że jest to firma znajdująca się w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Mławie.  

Za obiad (zupa i drugie danie) jest to koszt 15 zł. Jednak jest już informacja, że w przyszłym roku 
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2023 będzie to kwota co najmniej 25 zł.  

 

Pan Włodzimierz Wojnarowski- Członek Komisji 

Zasugerował, że własna stołówka mogłaby być tańszym, dobrym rozwiązaniem. Podał przykład, że              

w Krajowym Ośrodku Mieszkalno-Rehabilitacyjnym dla Osób Chorych na Stwardnienie Rozsiane 

(SM) w Dąbku, które posiada stołówkę, stawka za obiad wynosi 7,50 zł. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Powiedziała, że gdyby w Centrum były możliwości, przystosowane przez Sanepid pomieszczenie 

przeznaczone na kuchnie i kucharka to mogłoby to być korzystniejsze, jeśli chodzi o koszty. 

 

Pan Włodzimierz Wojnarowski- Członek Komisji 

Zauważając potrzeby Placówki, zaprosił Panią Kierownik do Krajowego Ośrodka Mieszkalno-

Rehabilitacyjnego dla Osób Chorych na Stwardnienie Rozsiane (SM) w Dąbku aby zobaczyć jaki 

sprzęt rehabilitacyjny posiadają. Co jakiś czas jest tam sprzęt rehabilitacyjny wymieniany 

(przekazywany do innych placówek). Rozważa, że coś z tego sprzętu mogłoby się przydać             

w Powiatowym Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Mławie.  

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Przyjęła zaproszenie i powiedziała, że bardzo chętnie odwiedzi Ośrodek. Podziękowała za 

możliwość ewentualnego przejęcia sprzętu i ma nadzieję, że znajdzie tam taki, który byłby 

potrzebny w Powiatowym Centrum. 

 

Pani Krystyna Zając- Wicestarosta  

Wyraziła zdanie, że w Powiatowym Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Mławie brakuje 

tabliczki upamiętniającej księdza, który był w Zarządzie. Uważa, że należy nadać Centrum jego 

imię.  

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Powiedziała, że postara się zrobić taką tablicę na rocznicę istnienia Centrum w styczniu (najpóźniej 

na 23 maja 2023 - rocznica otwarcia). 

 

Pani Jolanta Karpińska-  Wiceprzewodnicząca Komisji  

Wspomniała, że z informacji Pani Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego    

w Mławie wynika, że planowane jest w grudniu spotkanie wszystkich Dyrektorów takich placówek 

istniejących i powstających w województwie mazowieckim. Być może będzie także przedstawiciel 

od Wojewody. Zasugerowała, że na spotkaniu tym można by poruszyć temat rosnących kosztów, 

między innymi kosztów wynagrodzeń. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Poinformowała, że były prowadzone rozmowy u pani Minister Marleny Maląg z Powiatowym 

Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Zarębach Kościelnych. Rozmowa dotyczyła podniesienia 

wskaźnika na osobę ze względu na rosnące koszty. Pani Minister powiedziała, że zdają sobie 

sprawę, że koszty rosną, jednak Powiat też powinien partycypować w kosztach funkcjonowania.  

Do dnia dzisiejszego nie ma jasnej informacji jaka jest ostateczna decyzja w tej sprawie (czy będzie 

wyższa dotacja w 2023 roku). 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Zapytała, czy Placówka opracowuje swój własny projekt planu finansowego?  

Powiedziała też, że jest konieczność wykazania wzrostu płac ze względu na przewidywany ogólny 

wzrost najniższej krajowej w 2023 roku.  
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Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że tak, opracowuje własny budżet jednostki. Koszty realne Powiatowego Centrum 

zostały zwiększone w planowanym budżecie. Natomiast przeliczając te same koszty co w 2022 

roku (gdzie była dotacja niespełna 930 000,00 zł), na 2023 rok została uzyskana kwota po 

podwyżkach prawie 1 200 000,00 zł. 

 

Pan Włodzimierz Wojnarowski- Członek Komisji 

Zapytał, czym jest ogrzewane Powiatowe Centrum? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że od maja 2022 roku jest zamontowana pompa ciepła w Placówce. Na chwilę 

obecną są bardzo niskie rachunki. Zostało także zwrócone 9 000,00 zł z tytułu dofinansowania 

pompy ciepła.  

Dodała, że jest zamontowana też fotowoltaika, więc mimo wzrostu cen energii i gazu koszty nie 

powinny być wysokie. W planie finansowym na rok 2022 były przewidziane środki na gaz i energię 

elektryczną w kwocie po 32 000,00 zł. Na dzień 30 września 2022 roku koszty energii, wody i gazu 

stanowiły niespełna 17 000,00 zł. W związku z tym w planie na rok 2023 zostały zmniejszone. 

 

 

Punkt 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Zapytań i wolnych wniosków nie było.   

  

 

Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Barbara Stańczak- Przewodnicząca Komisji 

Zamknęła czterdzieste czwarte posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego   

i Spraw Regulaminowych Rady Powiatu Mławskiego, podziękowała radnym powiatu                       

i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

  

 

         Przewodnicząca Komisji 

 

               Barbara Stańczak 

 

 

 

 
Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

10.11.2022 r. 


